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P R O T O K Ó Ł    NR 6/2024 

z posiedzenia Senatu Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie 

w dniu 19 czerwca 2024 roku 

 

Obecni: 

dr hab. inż. Sylwester Tabor, prof. URK  Rektor 

prof. dr hab. inż. Agnieszka Filipiak-Florkiewicz Prorektor ds. Nauki 

prof. dr hab. inż. Andrzej Lepiarczyk   Prorektor ds. Ogólnych 

prof. dr hab. inż. Andrzej Sechman   Prorektor ds. Współpracy z Zagranicą 

dr hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK  Prorektor ds. Kształcenia 

dr hab. inż. Andrzej Krasnodębski, prof. URK  przedst. naucz. akad. WR-E 

dr hab. inż. Tomasz Zaleski, prof. URK  przedst. naucz. akad. WR-E 

prof. dr hab. Dorota Zięba-Przybylska  przedst. naucz. akad. WHiBZ, Dziekan 

prof. dr hab. inż. Barbara Tombarkiewicz   przedst. naucz. akad. WHiBZ 

prof. dr hab. inż. Piotr Herbut  przedst. naucz. akad. WIŚiG, Koord. Dysc. 

dr hab. inż. Leszek Książek, prof. URK  przedst. naucz. akad. WIŚiG, Dziekan 

prof. dr hab. inż. Edward Kunicki   przedst. naucz. akad. WBiO, Dziekan 

dr hab. inż. Urszula Malaga-Toboła, prof. URK  przedst. naucz. akad. WIPiE 

prof. dr hab. Aleksandra Duda  przedst. naucz. akad. WTŻ, Dziekan  

dr hab. inż. Marcin Łukasiewicz, prof. URK  przedst. naucz. akad. WTŻ, Koord. Dysc. 

dr inż. Aleksandra Płonka, prof. URK  przedst. poz. naucz. akad. WR-E 

dr hab. inż. Bartłomiej Bednarz  przedst. poz. naucz. akad. WL  

dr inż. Zenon Podstawski   przedst. poz. naucz. akad. WHiBZ 

dr hab. inż. Monika Bieniasz, prof. URK  przedst. poz. naucz. akad. WBiO 

dr inż. Maria Walczycka, prof. URK  przedst. poz. naucz. akad. WTŻ  

mgr Marta Janda-Pająk  przedst. poz. naucz. akad. jedn. ogólnou. 

mgr inż. Anna Tyrała  przedst. prac. nieb. naucz. ak. 

mgr inż. Anna Gibowska-Sikora  przedst. prac. nieb. naucz. ak. 

Przemysław Starzec     przedst. studentów WL  

Jakub Daraż      przedst. studentów UCMW  
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Z głosem doradczym: 

prof. dr hab. inż. Bogdan Kulig   Dziekan WR-E 

prof. dr hab. lek. wet. Kazimierz Tarasiuk  Dyrektor UCMW UJ-UR 

mgr Maciej Oleksiak     Kwestor 

dr inż. Joanna Stabryła    Przewodnicząca NSZZ „S” 

mgr Danuta Ignacok     Przedstawiciel ZZ PNNA  

 

Zaproszeni: 

mgr Ewa Weyssenhoff    Radca Prawny 

dr inż. Izabella Majewska    Rzecznik prasowy  

dr Szymon Sikorski      Pełnomocnik – asystent Rektora  

prof. dr hab. inż. Zygmunt Kowalski   Dyrektor Szkoły doktorskiej 

 

Nieobecni – usprawiedliwieni: 

prof. dr hab. inż. Marcin Pietrzykowski  przedst. naucz. akad. WL, Dziekan  

prof. dr hab. inż. Jarosław Socha  przedst. naucz. akad. WL, Koord. Dysc. 

dr hab. inż. Paweł Tylek, prof. URK  przedst. naucz. akad. WL 

prof. dr hab. inż. Andrzej Kalisz  przedst. naucz. akad. WBiO  

prof. dr hab. inż. Sławomir Kurpaska  przedst. naucz. akad. WIPiE, Dziekan 

dr hab. wet. Zbigniew Arent, prof. URK  przedst. naucz. akad. UCMW, Koord. Dysc. 

dr hab. inż. Zbigniew Siejka, prof. URK  przedst. poz. naucz. akad. WIŚiG 

dr inż. Maciej Gliniak, prof. URK  przedst. poz. naucz. akad. WIPiE 

mgr Aleksander Sokół  przedst. prac. nieb. naucz. ak. 

mgr inż. Kamil Kusta  przedst. URSD 

dr hab. inż. Piotr Kacorzyk, prof. URK Przewodniczący ZNP 

mgr Marcin Gałan     Kanclerz 

mgr Paweł Jakubiec     Dyrektor Biblioteki Głównej 

dr inż. Tomasz Czech, prof. URK   Dyrektor CTT 

 

Nieobecni – nieusprawiedliwieni: 

Anna Babicz  przedst. URSS 
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Mateusz Orczyk     przedst. studentów WIŚiG  

Miłosz Opala      przedst. studentów WIPiE  

Paweł Iłczyk      przedst. studentów WTŻ  

Katarzyna Jurczyk     przedst. studentów WTŻ 

 

************* 

 

P o r z ą d e k   o b r a d: 

1. Otwarcie posiedzenia Senatu. 

2. Informacje: 

a) Rektora, 

b) Prorektorów, 

c) Dziekanów. 

3. Opinia w sprawie powołania Wydziału Medycyny Weterynaryjnej. 

4. Opinia w sprawie powołania prof. dr. hab. inż. Marcina Rapacza do przygotowania oceny 

dorobku prof. dr. hab. inż. Hazema Mohemeda Kalaji, jako kandydata do nadania tytułu 

doktora honoris causa Zachodniopomorskiego Uniwersytetu Technologicznego  

w Szczecinie.  

5. Ustalenie programu studiów na kierunku ekonomia – studia stacjonarne I stopnia, profil 

ogólnoakademicki od roku akademickiego 2024/2025. 

6. Ustalenie programu studiów na kierunku ekonomia – studia niestacjonarne I stopnia, profil 

ogólnoakademicki od roku akademickiego 2024/2025. 

7. Ustalenie programu studiów na kierunku zarządzanie – studia stacjonarne I stopnia, profil 

ogólnoakademicki od roku akademickiego 2024/2025. 

8. Ustalenie programu studiów na kierunku zarządzanie – studia niestacjonarne I stopnia, 

profil ogólnoakademicki od roku akademickiego 2024/2025. 

9. Ustalenie programu studiów na kierunku budownictwo  – studia stacjonarne I stopnia, 

profil ogólnoakademicki od roku akademickiego 2024/2025. 

10. Ustalenie programu studiów na kierunku inżynieria mechatroniczna  – studia stacjonarne  

II stopnia, profil ogólnoakademicki od roku akademickiego 2024/2025. 
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11. Ustalenie programu studiów na kierunku inżynieria mechatroniczna  – studia 

niestacjonarne II stopnia, profil ogólnoakademicki od roku akademickiego 2024/2025. 

12. Ustalenie programu studiów podyplomowych pn. Towaroznawstwo i obrót produktami 

ziołowymi - od roku akademickiego 2024/2025.  

13. Nowelizacja Uchwały Senatu nr 80/2023 z dnia 28 czerwca 2023 roku w sprawie ustalenia 

warunków, trybu i terminu rozpoczęcia i zakończenia rekrutacji na studia oraz sposobu jej 

przeprowadzenia w roku akademickim 2024/2025, znowelizowanej Uchwałami Senatu  

nr 123/2023 z dnia 20 grudnia 2023 roku, nr 24/2024 z dnia 27 marca 2024 roku,  

nr 43/2024 z dnia 7 maja 2024 roku i nr 48/2024 z dnia 22 maja 2024 roku. 

14. Określenie uprawnień laureatów i finalistów olimpiad stopnia centralnego oraz laureatów 

konkursów ogólnopolskich i międzynarodowych, ubiegających się o przyjęcie na studia  

w Uniwersytecie Rolniczym im. Hugona Kołłątaja w Krakowie w roku akademickim 

2024/2025, 2025/2026, 2026/2027, 2027/2028, 2028/2029. 

15. Ustalenie warunków, trybu i terminu rozpoczęcia i zakończenia rekrutacji na studia oraz 

sposobu jej przeprowadzenia w roku akademickim 2025/2026. 

16. Informacja o sprawozdaniu finansowym i sprawozdaniu z wykonania Planu rzeczowo-

finansowego za rok 2023. 

17. Opinia w sprawie Planu rzeczowo-finansowego na rok 2024 – wersja ostateczna. 

18. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Senatu w dniu 22 maja 2024 roku.  

19. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

************* 

 

Ad 1 

Rektor przedstawił porządek obrad, który został jednomyślnie przyjęty. 

 

Ad 2 

Rektor poinformował, że:  

 Uczelnia otrzymała z Ministerstwa Nauki i Szkolnictwa Wyższego dotacje celowe 

przeznaczone na dofinansowanie inwestycji: 1) „Przebudowa, rozbudowa oraz 

dostosowanie ppoż. budynku E” Wydziału Inżynierii Produkcji i Energetyki (12 000 000 
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zł); 2) ,,Przebudowa szklarni dydaktycznej Wydziału Biotechnologii i Ogrodnictwa”  

(6 400 000 zł) oraz „Przebudowa szklarni doświadczalnej Wydziału Biotechnologii  

i Ogrodnictwa” (4 655 831 zł). Ogólnie złożyliśmy 5 projektów. Odbyło się już spotkanie 

w władzami WBiO i poczyniono ustalenia związane z tymi inwestycjami. Znaczną część  

z tych kwot musimy wydatkować już w tym roku. Trzeba, zatem przeprowadzić 

niezbędne przetargi i przystąpić do realizacji inwestycji. W przypadku inwestycji na 

Wydziale Inżynierii Produkcji i Energetyki trwają rozmowy z Ministerstwem Nauki  

i Szkolnictwa Wyższego dotyczące zmian w tym projekcie, gdyż niektóre pomieszczenia 

zostały już zaadoptowane do potrzeb, które były zapisane w projekcie; 

 3 czerwca br. Rektor oraz Kanclerz uczestniczyli w spotkaniu z Józefem Matysiakiem – 

wiceprezesem Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Podczas spotkania omówiono kluczowe inicjatywy i projekty, które mają na celu 

wsparcie transformacji energetycznej Uczelni. Dyskutowano m.in. o możliwościach 

finansowania innowacyjnych technologii związanych z odnawialnymi źródłami energii, 

efektywnością energetyczną oraz gospodarką wodną. Na pięć zgłoszonych projektów 

otrzymaliśmy dofinansowanie na cztery. Niestety na ten, na który najbardziej nam 

zależało nie otrzymaliśmy dofinansowania, a dotyczył on hali sportowej. Trudno 

poprawić w nim efektywność energetyczną, skoro budynek jest pasywny, jednak 

działająca w nim klimatyzacja generuje ogromne koszty, a zainstalowanie fotowoltaiki 

znacznie by je zmniejszyło. Liczy, że jednak uda się przekonać Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, że fotowoltaika w tym budynku jest 

potrzebna i uzyskać na to od nich dofinansowanie. Dodatkowo podczas spotkania 

ustalono, że drugi wiceprezes NFOŚiGW przyjedzie do nas wizytować stawy  

w Mydnikach. Od przyszłego roku mają, bowiem ruszyć programy pilotażowe dotyczące 

małej retencji. Być może nasze stawy zostaną wpisane w te projekty. Dzięki temu 

mielibyśmy pilotaż z NFOŚiGW finansowany na kilka milionów zł. Jest to możliwe do 

osiągnięcia, gdyż w otoczeniu stawów są dwa cieki wodne – Rudawa i Młynówka, na 

których urządzenia hydrotechniczne są jeszcze z lat 70. i nie działają do końca sprawnie; 

 28 maja br. zebranie plenarne Komitetu Nauk Leśnych i Technologii Drewna PAN 

wybrało prof. Jarosława Sochę na przewodniczącego Komitetu Nauk Leśnych  

i Technologii Drewna PAN w kadencji rozpoczynającej się w 2024 r.  
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 27 maja br. na I Posiedzeniu Plenarnym Komitetu Nauk Zootechnicznych  

i Akwakultury PAN  w Warszawie prof. Krystyna Koziec została wybrana na Członka 

Prezydium Komitetu; 

 29 maja 2024 r. na I Zebraniu Plenarnym Komitetu Nauk Weterynaryjnych i Biologii 

Rozrodu PAN w Warszawie prof. Andrzej Sechman został wybrany na Członka 

Prezydium Komitetu. Pogratulował prof. A. Sechmanowi tego wyróżnienia; 

 prof. Ewa Błońska, prof. Jerzy Szwagrzyk oraz dr hab. Anna Gazda, prof. URK, zostali 

powołani do składu Rady Naukowej Instytutu Badawczego Leśnictwa na kadencję 

2021–2025; 

 Narodowe Centrum Nauki (NCN) rozstrzygnęło konkurs OPUS 26. Badaczkom  

z Uniwersytetu Rolniczego w Krakowie przyznano 𝟑 𝐩𝐫𝐨𝐣𝐞𝐤𝐭𝐲 na łączną kwotę  

5 033 412 zł: prof. Małgorzata Kotula-Balak zrealizuje projekt pt. „Czy wnętrostwo  

i nowotworzenie w gonadzie psa są chorobami tkanki interstycjalnej zależnymi od 

telocytów?” (kwota projektu wynosi 2 228 900 zł); prof. Dorota Zięba-Przybylska 

będzie kierować projektem pt. „Analiza sygnatur transkryptomicznych w przebiegu 

leptynooporności u owiec”, realizowanym wspólnie z Instytutem Fizjologii i Żywienia 

Zwierząt im. Jana Kielanowskiego Polskiej Akademii Nauk (łączna kwota projektu to 1 

999 485 zł  z czego dla URK przypada kwota 1 922 805 zł), dr hab. inż. Anna Ptaszek, 

prof. URK, wspólnie z Instytutem Agrofizyki im. Bohdana Dobrzańskiego Polskiej 

Akademii Nauk zrealizuje projekt pt. „Badania konformacji i właściwości reologicznych 

pektyn w zależności od pozbiorczej dojrzałości źródła roślinnego” (całkowita kwota 

dofinansowania projektu wynosi 3 114 673 zł, z czego dla URK 881 707 zł); 

 absolwenci naszej Uczelni: Ewelina Janota, Anita Oświęcimka i Mateusz Kot 

posiadający już własną firmę ogrodniczą MatGreen, stworzyli projekt koncepcyjny 

ogrodu sensorycznego ramach przedmiotu „Ogrody terapeutyczne” na kierunku sztuka 

ogrodowa. Ogród posiada 5 stref działających na zmysł: wzroku, węchu, słuchu, 

powonienia oraz smaku. Z założenia, ogród jest przeznaczony dla najmłodszych 

pacjentów szpitala. Jednak, jako zielony „pokój” będzie to także strefa dla rodziców, 

opiekunów, rodzeństwa, czy innych odwiedzających, ale także dla personelu szpitala. 4 

czerwca br. uroczystego otwarcia Sensorycznego Ogrodu Wyciszeń w Uniwersyteckim 

Szpitalu Dziecięcym w Krakowie dokonali: Dyrektor Szpitala Dziecięcego w Krakowie, 

Rektor Uniwersytetu Rolniczego w Krakowie, Prezeska Fundacji TVN oraz 
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przedstawicielka Amazon  programu „Zdrowie w głowie”, którzy wsparli finansowo 

budowę ogrodu; 

 grupa 11 studentów architektury krajobrazu i gospodarki przestrzennej wraz z dwoma 

opiekunami została zaproszona na obóz naukowy organizowany w Blois, we Francji,  

w ramach współpracy Uczelni ze Stowarzyszeniem Inżynierów i Techników Polskich we 

Francji; 

 podczas Międzyuczelnianego Turniej Piłki Ręcznej o Puchar JM Rektora Uniwersytetu 

Rolniczego w Krakowie zawodnicy AZS naszej Uczelni zdobyli 1. miejsce, natomiast na 

Akademickich Mistrzostwach Małopolski wywalczyli brązowy medal; 

 nasza zawodniczka Julianna Mrozińska zdobyła 3. miejsce w Trójboju Siłowym  

w Klasyfikacji Uczelni Społeczno-Przyrodniczych; 

 Zespól Sygnalistów Myśliwskich Hagard wygrał konkurs „O statuetkę Bieszczadzkiego 

Rysia” w Technikum Leśnym w Lesku;  

 Chór Męski Agricola Krakowskiego Środowiska Akademickiego odniósł sukces podczas 

Międzynarodowego Festiwalu Muzyki Chóralnej im. Feliksa Nowowiejskiego. Zdobył 

dwa dyplomy – srebrny w kategorii seniorskiej i brązowy w kategorii open, oraz 

nagrodę specjalną za zajęcie III miejsca w kategorii chórów jednorodnych.  

 

Prorektor ds. Nauki prof. Agnieszka Filipiak-Florkiewicz poinformowała, że 13 czerwca br. na 

naszej Uczelni odbyło się seminarium naukowe, podczas którego prezentowały się dwie 

dyscypliny: Inżynieria środowiska, górnictwo i energetyka oraz Inżynieria mechaniczna. 

Podczas seminarium gościliśmy nie tylko naszych pracowników, studentów i doktorantów, ale 

także uczniów ze szkół średnich. Podziękowała koordynatorom prof. Piotrowi Herbutowi oraz 

dr. hab. inż. Pawłowi Kiełbasie, prof. URK, za zorganizowanie tego seminarium oraz konkursu.  

14 czerwca br. odbył się DZIEŃ MLEKA, podczas którego oprócz promocji projektu wszystkie 

wydziały URK prezentowały swoją ofertę dydaktyczną, ale także prezentowały swe badania, 

które w jakiś sposób były związane z sektorem mleczarskim. Na wydarzenie przybyło bardzo 

dużo gości, uczniów ze szkół średnich, obecni byli także przedszkolacy, seniorzy  

i przedstawiciele przedsiębiorstw, rolnicy i nawet kapela góralska. Była to bardzo udana 

impreza, która szerokim echem odbiła się w mediach, przez co była to również dobra promocja 

naszej Uczelni. 
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W poniedziałek złożono ostateczną liczbę projektów do NCN. W sumie złożyliśmy 53 projekty, 

jest to najwięcej jak do tej pory. Z tego 28 projektów złożono przez doktorantów w ramach 

konkursu PRELUDIUM, pozostałe 25 złożono w ramach konkursu OPUS. Łączna kwota, o jaką 

się staramy to 33 647 132 zł. Dodatkowo w systemie ciągłym składane są miniatury – do tej 

pory złożono 5 takich projektów. Łącznie WRE złożył 6 projektów, WL – 14 – przy czym jedna 

osoba złożyła 4,  WHiBZ – 2, WIŚiG – 2, WIPiE – 2, WTŻ – 12, WBiO – 7, WMW – 4.  

Prorektor ds. Kształcenia dr. hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK, poinformował, że do 

osiągnięć studentów wymienionych już przez Pana Rektora, należy dodać sukces sportowy 

naszych koszykarek w konkurencji trzy na trzy w składzie: Karolina Wilk, Magdalena Ruta, 

Paula Duchnowska i Emilia Cepuchowicz, które zajęły drugie miejsce w Akademickich 

Mistrzostwach Polski, w typach uczelni społeczno-przyrodniczych. Ponadto w jeździectwie, 

Pani Karolina Legierska w Akademickich Mistrzostwach Polski w skokach przez przeszkody, 

zajęła pierwsze miejsce w typach uczelni społeczno-przyrodniczych. Dodatkowo w kolarstwie 

górskim podczas Akademickich Mistrzostw Małopolski, Pani Aneta Siegmunt zajęła trzecie 

miejsce, a Pan Jakub Żurek drugie miejsce, co łącznie dało im trzecie miejsce w klasyfikacji 

drużynowej.  

Przypomniał, że już jakiś czas temu do dziekanatów przekazano informację o stypendiach 

Fundacja im. Zofii i Jana Włodków. Informacja ta dostępna jest również na stronie 

internetowej Uczelni. Poprosił o przypominanie studentom o możliwości ubiegania się o to 

stypendium. Wnioski należy składać do dziekanatu do dnia 5 lipca, a po tym czasie do Biura 

Pomocy Materialnej do dnia 15 lipca.  Do 15 września musi się odbyć spotkanie komisji 

konkursowej, która dokona oceny wniosków i wyłoni laureatów.  

12 lipca br. odbędzie się głosowanie elektroniczne nad kilkunastoma uchwałami związanymi  

z modyfikacjami programu studiów. Poprosił o udział w tym głosowaniu. 

Prorektor ds. Współpracy z Zagranicą prof. Andrzej Sechman poinformował, że zostało 

złożonych 7 wniosków na Doktorat Wdrożeniowy: WRE – 2 wnioski, WHiBZ – 2, WIŚiG – 2,  

WL – 1. 

Prorektor ds. Ogólnych prof. Andrzej Lepiarczyk poinformował, że zakończono wybory do 

Senatu. Po przeprowadzonych 4 turach wyborów wreszcie mamy jego nowy skład na 

nadchodząca kadencję w osobach 20 profesorów, 8 pracowników z pozostałych grup 

nauczycieli akademickich, 3 pracowników niebędących nauczycielami akademickimi oraz 1 

doktorant. Czekamy jeszcze na 7 studentów wybranych przez URSS.  
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Dyrektor Uniwersyteckiego Centrum Medycyny Weterynaryjnej prof. Kazimierz Tarasiuk 

poinformował, że w od wczoraj trwa dwudniowa Międzynarodowa Konferencja Lekarzy 

Chorób Świń. Konferencja ta w dużym stopniu jest organizowana przez UCMW.  

 

Ad 3 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący opinii w sprawie powołania Wydziału Medycyny 

Weterynaryjnej. 

Prorektor ds. Ogólnych prof. Andrzej Lepiarczyk przedstawił i omówił wniosek. Poinformował, 

że prof. Kazimierz Tarasiuk Dyrektor UCMW złożył wniosek o powołanie w miejsce UCMW 

Wydziału Medycyny Weterynaryjnej. 11 czerwca br. odbyło się posiedzenie Senackiej Komisji 

Organizacyjno-Statutowej, w którym udział wziął także Dyrektor UCMW i informował, że  

w 2024 r. siódmy rocznik studentów zakończył studia. Do marca 2024 r. studia były 

prowadzone wraz z Uniwersytetem Jagiellońskim, w tym roku zakończono wspólne 

prowadzenie tych studiów. Senacka Komisja Organizacyjno-Statutowa jednogłośnie 

zaakceptowała przedstawiony wniosek. Materiał załączony do oryginału protokołu.  

Rektor powiedział, iż cieszy go jednogłośne przyjęcie tego wniosku przez członków Senackiej 

Komisji Organizacyjno-Statutowej. Dodał, że nie jest zwolennikiem tworzenia wielkich 

konglomeratów z wydziałów, gdyż źle się na nich pracuje ze studentami. Łatwiej jest pracować 

ze studentami w mniejszych grupach, stąd decyzja o powołaniu ósmego wydziału. Dzięki temu 

będzie można ujednolicić pewne procedury, chociażby te związane z wymogami Polskiej 

Komisji Akredytacyjnej.  

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 50/2024 następującej treści: 

 

Na podstawie § 18 ust. 1 pkt 15, w związku z § 65 ust. 6 Statutu Uczelni z dnia 28 czerwca 

2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku ), 

 

na wniosek Rektora, 

 

Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie pozytywnie opiniuje 

powołanie Wydziału Medycyny Weterynaryjnej w Uniwersytecie Rolniczym im. Hugona 
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Kołłątaja w Krakowie w miejsce jednostki ogólnouczelnianej Uniwersyteckie Centrum 

Medycyny Weterynaryjnej. 

 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 25. 

Oddano 25 ważnych głosów: 25 za. 

 

Rektor podziękował za to głosowanie. Powiedział, że prace nowego Wydziału rozpoczną się już 

1 września br., a oficjalne akademickie rozpoczęcie nastąpi z dniem 1 października br.  

Dyrektor Uniwersyteckiego Centrum Medycyny Weterynaryjnej prof. Kazimierz Tarasiuk 

poinformował, że satysfakcja jest ogromna, gdyż, jako dotychczasowy Dyrektor UCMW 

przeżywa te chwilę bardziej od pozostałych osób. Podziękował członkom Senatu za życzliwość. 

Uważa, że po tych kilkunastu latach różnych działań i przedsięwzięć, jakie były dotychczas 

podejmowane przez Władze Rektorskie oraz Dyrektorskie UCMW, zasłużono na to, aby dziś  

w historycznym momencie dla krajowskich weterynarii powołanie tego wydziału stało się 

faktem. Na jutro zaplanował spotkanie z pracownikami UCMW, podczas którego przekaże tę 

radosną nowinę. Czas szybko minie, ale jest świadomy, że przed nimi ogrom pracy, aby 

wprowadzić do działania wszystko związane z organizacja wydziału.  

Rektor powiedział, że 12 lat pracy UCMW to szmat czasu. W 2012 roku przyjęto pierwszych 

studentów. Słowa podziękowań należą się wszystkim, którzy uczestniczyli w tym procesie. 

Szczególne podziękowania należą się prof. Kazimierzowi Tarasiukowi, który już od paru lat jest 

dyrektorem tej jednostki.  

 

Ad 4 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący opinii w sprawie powołania prof. dr. hab. inż. Marcina 

Rapacza do przygotowania oceny dorobku prof. dr. hab. inż. Hazema Mohemeda Kalaji, jako 

kandydata do nadania tytułu doktora honoris causa Zachodniopomorskiego Uniwersytetu 

Technologicznego w Szczecinie. Dodał, że Statut Zachodniopomorskiego Uniwersytetu 

Technologicznego mówi, iż konieczne jest wyrażenie zgody przez uczelnię właściwą dla 

recenzenta o jego powołanie. 

Prorektor ds. Ogólnych prof. Andrzej Lepiarczyk przedstawił i omówił wniosek. Poinformował, 

że na ręce Rektora wpłynęła prośba w tej sprawie od Rektora Zachodniopomorskiego 

Uniwersytetu Technologicznego. Prof. Marcin Rapacz został wskazany na recenzenta ze 
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względu na pokrewną dziedzinę pracy z prof. Hazemem Mohemedem Kalaji, jest to dziedzina 

fizjologii roślin ze szczególnym uwzględnieniem procesu fotosyntezy. Prof. Marcin Rapacz jest 

bardzo dobrym naukowcem o szerokim dorobku naukowym, szefem dyscypliny rolnictwo  

i ogrodnictwo. Poprosił o pozytywne zaopiniowanie przedstawionego wniosku. Materiał 

załączony do oryginału protokołu. 

 

W tajnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 51/2024 następującej treści: 

 

Na podstawie art. 28 ust. 1 pkt 16 Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku – Prawo o szkolnictwie 

wyższym i nauce (Dz. U. z 2023 r. poz. 742 ze zm.) oraz § 18 ust. 3 Statutu Uczelni z dnia  

28 czerwca 2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku),  

 

na wniosek Rektora, 

 

Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie pozytywnie opiniuje 

powołanie prof. dr. hab. inż. Marcina Rapacza do przygotowania oceny dorobku prof. dr. 

hab. inż. Hazema Mohemeda Kalaji jako kandydata do nadania tytułu doktora honoris causa 

Zachodniopomorskiego Uniwersytetu Technologicznego w Szczecinie. 

 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 25. 

Oddano 25 ważnych głosów: 25 za. 

 

Ad 5 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący ustalenia programu studiów na kierunku ekonomia  

– studia stacjonarne I stopnia, profil ogólnoakademicki od roku akademickiego 2024/2025. 

Prorektor ds. Kształcenia dr. hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK, przedstawił i omówił 

wniosek. Powiedział, że w przypadku pkt. 5,6,7,8 porządku obrad zmiany dotyczą usunięcia  

z programów obowiązkowych przedmiotów typowo rolniczych – odpowiednio po 4 z każdego 

programu studiów. Przedmioty o charakterze przyrodniczym zostają wprowadzone do puli 

przedmiotów do wyboru. Dodatkowo do puli przedmiotów do wyboru dodaje się przedmioty 

społeczno-ekonomiczne. Tworzy się także odrębną grupę przedmiotów do wyboru z nauk 

humanistycznych. W programach poprawiono również styl zapisanych efektów kierunkowych, 
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uaktualniono literaturę, zweryfikowano i w wielu przypadkach zmieniono liczbę punktów ECTS 

dla poszczególnych przedmiotów oraz zmniejszono w sylabusach ilość godzin na konsultacje.  

Materiał załączony do oryginału protokołu.  

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 52/2024 następującej treści: 

 

Na podstawie art. 28 ust. 1 pkt 11 Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku – Prawo o szkolnictwie 

wyższym i nauce (Dz. U. z 2023 r. poz. 742 ze zm.), w związku z § 18 ust. 1 pkt 10 Statutu 

Uczelni z dnia 28 czerwca 2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku), 

 

na wniosek Rektora,  

 

1. Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie ustala program 

studiów na kierunku ekonomia, studia I stopnia, profil ogólnoakademicki, studia 

stacjonarne, rozpoczynających się od roku akademickiego 2024/2025 – w brzmieniu 

Załącznika do niniejszej uchwały.  

2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 25. 

Oddano 25 ważnych głosów: 25 za. 

  

Ad 6   

Rektor przedstawił wniosek dotyczący ustalenia programu studiów na kierunku ekonomia – 

studia niestacjonarne I stopnia, profil ogólnoakademicki od roku akademickiego 2024/2025. 

Prorektor ds. Kształcenia dr. hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK, przedstawił i omówił 

wniosek. Materiał załączony do oryginału protokołu. 

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 53/2024 następującej treści: 

 

Na podstawie art. 28 ust. 1 pkt 11 Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku – Prawo o szkolnictwie 

wyższym i nauce (Dz. U. z 2023 r. poz. 742 ze zm.), w związku z § 18 ust. 1 pkt 10 Statutu 

Uczelni z dnia 28 czerwca 2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku), 
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na wniosek Rektora,  

 

1. Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie ustala program 

studiów na kierunku ekonomia, studia I stopnia, profil ogólnoakademicki, studia 

niestacjonarne, rozpoczynających się od roku akademickiego 2024/2025 – w brzmieniu 

Załącznika do niniejszej uchwały.  

2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 25. 

Oddano 25 ważnych głosów: 25 za. 

 

Ad 7 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący ustalenia programu studiów na kierunku zarządzanie – 

studia stacjonarne I stopnia, profil ogólnoakademicki od roku akademickiego 2024/2025. 

Prorektor ds. Kształcenia dr. hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK, przedstawił i omówił 

wniosek. Materiał załączony do oryginału protokołu. 

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 54/2024 następującej treści: 

Na podstawie art. 28 ust. 1 pkt 11 Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku – Prawo o szkolnictwie 

wyższym i nauce (Dz. U. z 2023 r. poz. 742 ze zm.), w związku z § 18 ust. 1 pkt 10 Statutu 

Uczelni z dnia 28 czerwca 2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku), 

 

na wniosek Rektora,  

 

1. Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie ustala program 

studiów na kierunku zarządzanie, studia I stopnia, profil ogólnoakademicki, studia 

stacjonarne, rozpoczynających się od roku akademickiego 2024/2025 – w brzmieniu 

Załącznika do niniejszej uchwały.  

2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 25. 

Oddano 25 ważnych głosów: 24 za, 1 przeciw. 
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Ad 8 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący ustalenia programu studiów na kierunku zarządzanie  

– studia niestacjonarne I stopnia, profil ogólnoakademicki od roku akademickiego 2024/2025. 

Prorektor ds. Kształcenia dr. hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK, przedstawił i omówił 

wniosek. Materiał załączony do oryginału protokołu. 

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 55/2024 następującej treści: 

 

Na podstawie art. 28 ust. 1 pkt 11 Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku – Prawo o szkolnictwie 

wyższym i nauce (Dz. U. z 2023 r. poz. 742 ze zm.), w związku z § 18 ust. 1 pkt 10 Statutu 

Uczelni z dnia 28 czerwca 2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku), 

 

na wniosek Rektora,  

 

1. Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie ustala program 

studiów na kierunku zarządzanie, studia I stopnia, profil ogólnoakademicki, studia 

niestacjonarne, rozpoczynających się od roku akademickiego 2024/2025 – w brzmieniu 

Załącznika do niniejszej uchwały.  

2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 25. 

Oddano 25 ważnych głosów: 25 za.  

 

Ad 9 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący ustalenia programu studiów na kierunku budownictwo  

– studia stacjonarne I stopnia, profil ogólnoakademicki od roku akademickiego 2024/2025. 

Prorektor ds. Kształcenia dr. hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK, przedstawił i omówił 

wniosek. Powiedział, że powołanie tego kierunku jest inicjatywą Wydziału Inżynierii  

Środowiska i Geodezji. Program studiów jest bardzo wymagający, gdyż zawód inżyniera 

budownictwa jest również bardzo wymagający. Poinformował, że przedstawiony program 

studiów był konsultowany z Małopolską Okręgową Izbą Budowlaną  

i otrzymał jej pozytywną rekomendację. Absolwenci tego kierunku będą mogli się ubiegać  
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o uprawnienia w licznych specjalnościach budowlanych, jeśli oczywiście po studiach odbędą 

odpowiednią praktykę zawodową oraz przystąpią do państwowego egzaminu teoretycznego  

i praktycznego. Materiał załączony do oryginału protokołu. 

Dziekan Wydziału Inżynierii Środowiska i Geodezji dr hab. inż. Leszek Książek, prof. URK, 

powiedział, że ten kierunek jest odpowiedzią na trendy panujące wśród młodzieży, ale również 

ze względu na aspiracje naszego społeczeństwa, które wymaga kształcenia w tym zakresie. 

Absolwenci będą mieli możliwość uzyskania kompetencji zarówno cyfrowych, społeczno-

humanistycznych związanych z zarządzaniem oraz te podstawowe – projektowe i inżynierskie. 

Podjęcie się prowadzenia tego kierunku było trudną decyzją, ale szerokie konsultacje pokazały, 

że jest zapotrzebowanie na takich absolwentów. Konsultacje z Małopolską Okręgową Izbą 

Budowlaną przebiegły konstruktywnie, w związku, z czym wystąpił z propozycją otwarcia tego 

kierunku. Proponowany kierunek będzie się trochę różnił od podobnych prowadzonych już  

w Krakowie, gdyż w naszym przypadku kładziony będzie nacisk na budownictwo ziemne, 

hydrotechniczne, co będzie nas wyróżniało.   

Rektor powiedział, że kierunek budownictwo jest prowadzony już od dawna przez Szkołę 

Główną Gospodarstwa Wiejskiego w Warszawie, gdzie mają także Wydział Budownictwa  

i Inżynierii Środowiska. 

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 56/2024 następującej treści: 

 

Na podstawie art. 28 ust. 1 pkt 11 Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku – Prawo o szkolnictwie 

wyższym i nauce (Dz. U. z 2023 r. poz. 742 ze zm.), w związku z § 18 ust. 1 pkt 10 Statutu 

Uczelni z dnia 28 czerwca 2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku), 

 

na wniosek Rektora,  

 

1. Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie ustala program 

studiów na kierunku budownictwo, studia I stopnia, profil ogólnoakademicki, studia 

stacjonarne, rozpoczynających się od roku akademickiego 2024/2025 – w brzmieniu 

Załącznika do niniejszej uchwały.  

2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
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Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 25. 

Oddano 25 ważnych głosów: 25 za. 

 

Ad 10 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący ustalenia programu studiów na kierunku inżynieria 

mechatroniczna  – studia stacjonarne II stopnia, profil ogólnoakademicki od roku 

akademickiego 2024/2025. 

Prorektor ds. Kształcenia dr. hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK, przedstawił i omówił 

wniosek. Dodał, że otwarcie tych studiów na II stopniu ma umożliwić kontynuację kształcenia 

absolwentom I stopnia. Obecni studenci są już na szóstym semestrze, za niedługo będą już na 

siódmym. Dlatego chcemy, aby zostali i nadal się u nas kształcili. Są to bardzo dobrzy studenci 

ponadto po naborach na pierwszy rok studiów widać, że ten kierunek nadal cieszy się dużym 

zainteresowaniem. Materiał załączony do oryginału protokołu. 

Rektor powiedział, że studia II stopnia na naszym Uniwersytecie to także przyciąganie do nas 

studentów z innych uczelni. Obserwujemy sporo tych studentów zarówno z Politechniki 

Krakowskiej jak i Akademii Górniczo-Hutniczej. Tam, studenci mają bardziej techniczną 

inżynierię mechatroniczną, dlatego w naszym programie studiów widzi dużą szanse i nadzieję. 

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 57/2024 następującej treści: 

 

Na podstawie art. 28 ust. 1 pkt 11 Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku – Prawo o szkolnictwie 

wyższym i nauce (Dz. U. z 2023 r. poz. 742 ze zm.), w związku z § 18 ust. 1 pkt 10 Statutu 

Uczelni z dnia 28 czerwca 2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku), 

 

na wniosek Rektora,  

 

1. Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie ustala program 

studiów na kierunku inżynieria mechatroniczna, studia II stopnia, profil ogólnoakademicki, 

studia stacjonarne, rozpoczynających się od roku akademickiego 2024/2025 – w brzmieniu 

Załącznika do niniejszej uchwały.  

2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
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Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 25. 

Oddano 25 ważnych głosów: 25 za. 

  

Ad 11 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący ustalenia programu studiów na kierunku inżynieria 

mechatroniczna  – studia niestacjonarne II stopnia, profil ogólnoakademicki od roku 

akademickiego 2024/2025.  

Prorektor ds. Kształcenia dr. hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK, przedstawił i omówił 

wniosek. Materiał załączony do oryginału protokołu. 

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 58/2024 następującej treści: 

Na podstawie art. 28 ust. 1 pkt 11 Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku – Prawo o szkolnictwie 

wyższym i nauce (Dz. U. z 2023 r. poz. 742 ze zm.), w związku z § 18 ust. 1 pkt 10 Statutu 

Uczelni z dnia 28 czerwca 2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku), 

 

na wniosek Rektora,  

 

1. Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie ustala program 

studiów na kierunku inżynieria mechatroniczna, studia II stopnia, profil ogólnoakademicki, 

studia niestacjonarne, rozpoczynających się od roku akademickiego 2024/2025 

 – w brzmieniu Załącznika do niniejszej uchwały.  

2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 25. 

Oddano 25 ważnych głosów: 25 za. 

  

Ad 12 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący ustalenia programu studiów podyplomowych  

pn. Towaroznawstwo i obrót produktami ziołowymi – od roku akademickiego 2024/2025. 

Prorektor ds. Kształcenia dr. hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK, przedstawił i omówił 

wniosek. Powiedział, że są to nowe studia podyplomowe powoływane z inicjatywy Wydziału 

Biotechnologii i Ogrodnictwa. Materiał załączony do oryginału protokołu. 
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Rektor powiedział, że jest to bardzo cenna inicjatywa. Należy jednak pamiętać, że większość 

studiów podyplomowych rozliczana jest według pensum. Jak wiadomo studia te idą w kierunku 

studiów z mikropoświadczeniami i certyfikatami. Dlatego powinniśmy praktycznie, co roku 

uaktualniać ich programy. Wydaje się, że studia podyplomowe dotyczące produktów ziołowych 

są dziś jak najbardziej na czasie i będą się cieszyć zainteresowaniem.  

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 59/2024 następującej treści: 

 

Na podstawie art. 28 ust. 1 pkt 11 Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku – Prawo o szkolnictwie 

wyższym i nauce (Dz. U. z 2023 r. poz. 742 ze zm.), w związku z § 18 ust. 1 pkt 10 Statutu 

Uczelni z dnia 28 czerwca 2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku), 

 

na wniosek Rektora,  

 

1. Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie ustala program 

studiów podyplomowych pn. Towaroznawstwo i obrót produktami ziołowymi, od roku 

akademickiego 2024/2025 – w brzmieniu Załącznika do niniejszej uchwały. 

2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 25. 

Oddano 25ważnych głosów: 25 za. 

  

Ad 13 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący nowelizacji Uchwały Senatu nr 80/2023 z dnia  

28 czerwca 2023 roku w sprawie ustalenia warunków, trybu i terminu rozpoczęcia  

i zakończenia rekrutacji na studia oraz sposobu jej przeprowadzenia w roku akademickim 

2024/2025, znowelizowanej Uchwałami Senatu nr: 123/2023 z dnia 20 grudnia 2023 roku,  

nr 24/2024 z dnia 27 marca 2024 roku, nr 43/2024 z dnia 7 maja 2024 roku i nr 48/2024  

z dnia 22 maja 2024 roku. 

Prorektor ds. Kształcenia dr. hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK, przedstawił i omówił 

wniosek. Dodał, że jest to konsekwencja dziś podjętych uchwał. Materiał załączony do 

oryginału protokołu. 
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W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 60/2024 następującej treści: 

 

Na podstawie art. 28 ust. 1 pkt 10 Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku – Prawo o szkolnictwie 

wyższym i nauce (Dz. U. z 2023 r. poz. 742 ze zm.), w związku z § 18 ust. 1 pkt 8 Statutu 

Uczelni z dnia 28 czerwca 2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku), 

na wniosek Rektora,  

 
1. Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie nowelizuje Uchwałę 

Senatu nr 80/2023 z dnia 28 czerwca 2023 roku w sprawie warunków, trybu i terminu 

rozpoczęcia i zakończenia rekrutacji na studia oraz sposobu jej przeprowadzenia w roku 

akademickim 2024/2025, znowelizowaną Uchwałami Senatu nr 123/2023 z dnia 20 grudnia 

2023 roku, nr 24/2024 z dnia 27 marca 2024 roku, nr 43/2024 z dnia 7 maja 2024 roku  

i nr 48/2024 z 22 maja 2024 roku, w ten sposób, że w załączniku nr 1 do Uchwały Senatu  

nr 80/2023 z dnia 28 czerwca 2023 roku wprowadza się następujące zmiany: 

 
- w § 11 ust. 1 w tabeli 1, po wierszu dotyczącym kierunku browarnictwo  

i słodownictwo, dodaje się wiersz w brzmieniu: 

budownictwo W1 
chemia, fizyka, geografia, 

informatyka, matematyka 
4 

 
- w § 11 ust. 11 w tabeli 3, po wierszu dotyczącym kierunku dietetyka, dodaje się wiersz  

w brzmieniu: 

budownictwo 

technik budownictwa 

technik budownictwa kolejowego 

technik budownictwa wodnego 

technik budowy dróg 

technik dróg kolejowych i obiektów inżynieryjnych 

technik robót wykończeniowych w budownictwie 

technik architektury krajobrazu 

 
 
- w § 14 ust. 2 w tabeli 4, dodaje się wiersz w brzmieniu: 
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inżynieria mechatroniczna brak 

 
 
2. Wprowadza się tekst jednolity uchwały w sprawie warunków, trybu i terminu 

rozpoczęcia i zakończenia rekrutacji na studia oraz sposobu jej przeprowadzenia  

w roku akademickim 2024/2025, obejmującej: 

1) Warunki, tryb i termin rekrutacji na stacjonarne i niestacjonarne studia pierwszego  

i drugiego stopnia oraz jednolite studia magisterskie  

w Uniwersytecie Rolniczym im. Hugona Kołłątaja w Krakowie w roku akademickim 

2024/2025 – w brzmieniu Załącznika nr 1 do uchwały; 

2) Sposób przeliczania ocen na punkty URK, na podstawie świadectw maturalnych 

uzyskanych poza granicami Polski, obowiązujący  

w Uniwersytecie Rolniczym im. Hugona Kołłątaja w Krakowie – w brzmieniu Załącznika nr 2 

do uchwały; 

3) Zasady kwalifikacji obowiązujące w Uniwersytecie Rolniczym im. Hugona Kołłątaja  

w Krakowie przy postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów na studia pierwszego  

i drugiego stopnia, przyjmowanych na podstawie osiągnięć uzyskanych w procesie 

potwierdzenia efektów uczenia się w roku akademickim 2024/2025 – w brzmieniu Załącznika 

nr 3 do uchwały;  

4) Warunki i tryb rekrutacji dla kandydatów cudzoziemców na studia  

w Uniwersytecie Rolniczym im. Hugona Kołłątaja w Krakowie w roku akademickim 

2024/2025 – w brzmieniu Załącznika nr 4 do uchwały. 

 
3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 25. 

Oddano 25 ważnych głosów: 25 za. 

 

Ad 14 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący określenia uprawnień laureatów i finalistów olimpiad 

stopnia centralnego oraz laureatów konkursów ogólnopolskich i międzynarodowych, 
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ubiegających się o przyjęcie na studia w Uniwersytecie Rolniczym im. Hugona Kołłątaja  

w Krakowie w roku akademickim: 2024/2025, 2025/2026, 2026/2027, 2027/2028, 2028/2029. 

Prorektor ds. Kształcenia dr. hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK, przedstawił i omówił 

wniosek. Do listy olimpiad, których osiągnięcia są uwzględnione w procesie rekrutacji dopisano 

kierunek budownictwo. Są to olimpiady chemiczne, fizyczne, informatyczne, matematyczne, 

wiedzy ekologicznej oraz wiedzy i umiejętności budowlanych. Materiał załączony do oryginału 

protokołu. 

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 61/2024 następującej treści: 

 

Na podstawie art. 70 ust. 6 Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku – Prawo o szkolnictwie wyższym 

i nauce (Dz. U. z 2023 r. poz. 742 ze zm.), w związku z § 18 ust. 1 pkt 8 Statutu Uczelni z dnia 

28 czerwca 2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku),  

 

na wniosek Rektora,  

 

1. Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie określa uprawnienia 

laureatów i finalistów olimpiad stopnia centralnego oraz laureatów konkursów 

ogólnopolskich i międzynarodowych, ubiegających się o przyjęcie na studia w Uniwersytecie 

Rolniczym im. Hugona Kołłątaja w Krakowie w roku akademickim: 2024/2025, 2025/2026, 

2026/2027, 2027/2028, 2028/2029, w brzmieniu Załącznika nr 1 do niniejszej uchwały. 

 

2. Traci moc Uchwała Senatu nr 49/2024 z dnia 22 maja 2024 roku w sprawie określenia 

uprawnień laureatów i finalistów olimpiad stopnia centralnego oraz laureatów konkursów 

ogólnopolskich i międzynarodowych, ubiegających się o przyjęcie na studia w Uniwersytecie 

Rolniczym im. Hugona Kołłątaja w Krakowie od roku akademickiego 2023/2024. 

 

3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 25. 

Oddano 25 ważnych głosów: 25 za. 

 



22 
 

Ad 15 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący ustalenia warunków, trybu i terminu rozpoczęcia  

i zakończenia rekrutacji na studia oraz sposobu jej przeprowadzenia w roku akademickim 

2025/2026.  

Prorektor ds. Kształcenia dr. hab. inż. Andrzej Bogdał, prof. URK, przedstawił i omówił 

wniosek. Nie wprowadza się tu istotnych zmian, mi.in. dopisano geografię do przedmiotów 

uwzględnionych podczas rekrutacji na kierunek geodezja i kartografia. Określono również 

nowe terminy rekrutacji na studia – na semestr zimowy rekrutacja zacznie się nie później  

niż 2 czerwca 2025 i potrwa do 30 września 2025 r. Rekrutacja na semestr letni, czyli tzw. 

międzysemestralna rozpocznie się nie później niż 15 stycznia 2026 r. i zakończy się 6 marca 

2026 r. Materiał załączony do oryginału protokołu. 

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 62/2024 następującej treści: 

 

Na podstawie art. 70 ust. 1 Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku – Prawo o szkolnictwie wyższym 

i nauce (Dz. U. z 2023 r. poz. 742 ze zm.), w związku z  § 18 ust. 1 pkt 8 Statutu Uczelni z dnia 

28 czerwca 2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku), 

 

na wniosek Rektora,  

 

1. Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie ustala: 

Warunki, tryb i termin rozpoczęcia i zakończenia rekrutacji na studia oraz sposób jej 

przeprowadzenia w roku akademickim 2025/2026 obejmujące: 

1) Warunki, tryb i termin rekrutacji na stacjonarne i niestacjonarne studia pierwszegoi 

drugiego stopnia oraz jednolite studia magisterskie w Uniwersytecie Rolniczym im. Hugona 

Kołłątaja w Krakowie w roku akademickim 2025/2026 – w brzmieniu Załącznika nr 1 do 

uchwały; 

2) Sposób przeliczania ocen na punkty URK, na podstawie świadectw maturalnych 

uzyskanych poza granicami Polski, obowiązujący w Uniwersytecie Rolniczym  

im. Hugona Kołłątaja w Krakowie – w brzmieniu Załącznika nr 2 do uchwały; 

3) Zasady kwalifikacji obowiązujące w Uniwersytecie Rolniczym im. Hugona Kołłątaja 
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w Krakowie przy postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów na studia pierwszego  

i drugiego stopnia, przyjmowanych na podstawie osiągnięć uzyskanych w procesie 

potwierdzenia efektów uczenia się w roku akademickim 2025/2026 – w brzmieniu Załącznika 

nr 3 do uchwały;  

4) Warunki i tryb rekrutacji dla kandydatów cudzoziemców na studia  

w UniwersytecieRolniczym im. Hugona Kołłątaja w Krakowie w roku akademickim 

2025/2026 – w brzmieniu Załącznika nr 4 do uchwały. 

 

2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 24. 

Oddano 24 ważne głosy: 24 za. 

 

Ad 16 

Kwestor mgr Maciej Oleksiak przedstawił informacje o sprawozdaniu finansowym  

i sprawozdaniu z wykonania Planu rzeczowo-finansowego za rok 2023. Materiał załączony do 

oryginału protokołu. 

Rektor powiedział, że w części wynik finansowy należy traktować jako dywidendę działalności, 

jeśli mówilibyśmy o przedsiębiorstwach. Zwykle podział zysku jest w granicach 50/50. Dla 

potrzeb inwestycji Uczelnianych chcemy przekazania tylko 2 mln zł z 7 mln zł wypracowanych 

przez LZD. W tym roku zakończymy kapitalny remont jednego akademika oraz modernizację 

drugiego, gdzie zlokalizowana jest nowa sala konferencyjna, umiejscowiona nad stołówką. W 

kolejnym roku musimy wyremontować Centrum badawczo-dydaktyczne dla Wydziału Leśnego 

w LZD w Krynicy - Zdroju. Ciągle remontujemy także szlaki zrywkowe, co jest bardzo dużym 

i ważnym zadaniem, na które przeznaczono około 4 mln zł. Dlatego obecnie nie możemy 

myśleć o podziel 50/50 wyniku finansowego. Gdy ustabilizuje się sytuacja funkcjonowania LZD  

w Krynicy- Zdroju, prawdopodobnie zaproponowany zostanie aby podział zysków był taki, jak  

w przedsiębiorstwach, a w konsekwencji nasz fundusz inwestycyjny w Krakowie będzie 

większy. 

W przypadku zmniejszenia środków inwestycyjnych w rachunku przepływów, należy pamiętać, 

iż czekamy na ostatnią transzę z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Małopolskiego za 

Centrum Innowacji oraz Badań Prozdrowotnej i Bezpiecznej Żywności. Będzie to ponad 16 
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mln zł. Koło zamachowe do remontów mamy, z przeznaczeniem na remont Budynku 

Jubileuszowego. Szacujemy, że przez dwa lata będą trwały prace projektowe 

i przygotowawcze. Musimy kontynuować modernizację Rząski i Garlicy Murowanej oraz 

rozpocząć modernizację Prus. 

Jeśli chodzi o Własny Fundusz Stypendialny i zmniejszenia, to obserwujemy wzmożone wyjazdy 

pracowników za granicę. Obecnie środków na wyjazdy za granicę w ramach Erasmus+ i innych 

programów jest naprawdę dużo. Szkołę Doktorską powinniśmy utrzymywać, jako 

ukierunkowaną głównie na doktoraty wdrożeniowe lub inne projekty finansujące stypendium. 

W tym kontekście należy rozważyć, czy nie zatrudniać asystentów i tak modyfikować Własny 

Fundusz Stypendialny, aby częściowo wypłacać z niego stypendia dla osób otwierających 

przewody doktorskie. 

Powiedział, że musimy zwiększyć środki, które będziemy chcieli w tym roku przeznaczyć na 

potrzeby studentów. Powiększamy ją o 20%, i pozostaje do dyspozycji Prorektora ds. 

Kształcenia. Dla Uczelnianej Rady Samorządu Studentów te zwiększenia obejmą około 100 tys. 

zł. Do tej pory w środkach dla URSS brakowało tych, dedykowanych dla Wydziałowych Rad 

Samorządów Studentów. Dzięki temu studenci będą wiedzieli, jaki mają zasób środków do 

zagospodarowania i finansowania swoich działań. WRSS pracują z różnym zaangażowaniem, 

ale w niektórych przypadkach można być zachwyconym ich pracą. 

W bilansie zysków i strat, straty na Uczelni są olbrzymie w liczbie studentów. Stąd ofensywa 

nowych kierunków studiów i ofensywa promocyjna. A to pociąga kolejne koszty. 

Poinformował, że trochę niefortunnie Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi wystąpił do Rektora  

o oddelegowanie pracowników na zakończenie roku szkolnego w szkołach średnich, które 

odbyć się ma 21 czerwca br. Cieszy się, że część z naszych pracowników jedzie na te 

uroczystości choćby do Hańczowej czy Nakła Śląskiego i Żarnowca, ale mamy także wiele 

zaproszeń do Techników Rolniczych, do których jeszcze nie jedzie żaden z naszych 

przedstawicieli. Jeśli ktoś miałby możliwość wyjazdu na takie zakończenie roku, to w Biurze 

Rektora są przygotowane listy do dyrektorów placówek. Bardzo proszę o ich zabranie, gdyż 

Minister chce uczynić patronat uczelni wyższych nad szkołami i technikami, przez niego 

prowadzonymi.  

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 63/2024 następującej treści: 
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Na podstawie § 18 ust. 1 pkt 15, w związku z § 84 ust. 1 Statutu Uczelni z dnia 28 czerwca 

2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku), 

 

na wniosek Rektora, 

 

1. Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie przyjmuje 

informacje o sprawozdaniu finansowym oraz o sprawozdaniu z wykonania Planu rzeczowo-

finansowego za rok 2023.  

2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 24. 

Oddano 24 ważne głosy: 24 za. 

 

Ad 17 

Rektor przedstawił wniosek dotyczący opinii w sprawie Planu rzeczowo-finansowego na rok 

2024 – wersja ostateczna. 

Kwestor mgr Maciej Oleksiak przedstawił i omówił wniosek. Materiał załączony do oryginału 

protokołu. 

Rektor powiedział, że Komisja Europejska dokonała zamknięcia i rozliczenia Centrum Innowacji 

oraz Badań Prozdrowotnej i Bezpiecznej Żywności. Czekamy jedynie na raport końcowy, który 

wpłynie zapewne do półtora miesiąca. Dodał, że jak do tej pory jest to sukces całego pionu 

rozliczeniowego, który dokonywał rozliczeń tej inwestycji, gdyż na całym projekcie wyszła 

różnica tylko kilkunastu groszy. Zaznaczył, że projekt opiewał na 70 mln zł. Jest pełen podziwu 

dla kierownik Biura Projektów Inwestycyjnych i Analiz mgr inż. Katarzyny Połeć-Kołodziej, która 

prowadziła te rozliczenia i wyliczenia. Nie odbyłoby się to także bez udziału  

kierownik Działu Gospodarki Nieruchomościami mgr inż. Anny Tyrały i jej pracowników, 

kierownik Działu Gospodarki Materiałowej oraz Kwestora. Podziękował za prace wszystkim 

zaangażowanym w ten projekt.  

Powiedział, że Biuro Osób Niepełnosprawnych jest jednostką, która w ostatnim czasie 

wykazuje wysoką aktywność. W tym przypadku same środki z dofinansowania dla osób 

niepełnosprawnych nie wystarczą. Dzięki zaangażowaniu Centrum Administracyjnego Wsparcia 

Projektów, podlegającego pod dział Prorektor ds. Nauki, możliwe były projekty, dzięki którym 
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dofinansowano działalność BON. Należy wziąć pod uwagę, iż trzech psychologów, których 

chcemy zatrudnić – gdyż takie są potrzeby – to koszt miesięczny w granicach 18 – 20 tys. zł.,  

a dofinansowanie BON to 190 tys. zł. na rok, same wynagrodzenia psychologów przekroczą 200 

tys. zł, więc cały zaplanowany budżet. Widzimy, co się dzieje i musimy w ten sposób reagować. 

Liczymy na to, że nowe projekty, które będziemy pozyskiwać w pewnym stopniu  

w późniejszym okresie sfinansują pracę BON.  

Musimy cały czas myśleć o zwiększaniu środków pozasubwencyjnych. Cały czas subwencja 

przekracza 2/3 finansowania budżetu uczelni. Nie jest to bezpieczne, gdyż cały czas żyjemy  

z tego, jakie są widełki. W zeszłym roku wynosiły +1 i +5, w tym roku poszerzone do 0 i 6,  

a w przyszłym roku prawdopodobnie będą jeszcze bardziej poszerzane. Musimy robić 

wszystko, aby znaleźć się gdzieś najlepiej po środku. 

Podziękował Kwestorowi za przygotowanie w tak krótkim czasie Planu rzeczowo-finansowego 

na rok 2024. Poprosił o przekazanie tych podziękowań wszystkim pracownikom Pionu 

Kwestora.  

Dziekan Wydziału Technologii Żywności prof. Aleksandra Duda zapytała czy Wydziały 

powinny obecnie zacząć przygotowywać jakieś plany finansowe? 

Kwestor mgr Maciej Oleksiak powiedział, że tak. Komunikat o subwencji pojawił się niecały 

tydzień temu. W najbliższym czasie Pełnomocnik Rektora ds. Analiz Działalności Naukowej  

dr Wojciech Młocek będzie się zajmował podziałem subwencji na wydziały, zgodnie  

z algorytmem, oraz wykonaniem kosztów do tej pory zrealizowanych. Środki na podwyżki  

i dodatki motywacyjne również będą uwzględnione. Potwierdził, że w najbliższym czasie będzie 

prosił dziekanów o sporządzenia planów finansowych wydziałów. Zdaje sobie sprawę, że 

zaczynają się wakacje, a co za tym idzie okresy urlopowe, dlatego ma nadzieję, że uda się to 

zrealizować do końca wakacji. Oficjalny Plan rzeczowo-finansowy, ten zbiorczy, zostanie 

wówczas przekazany przez system POL-on do MNiSW. 

Rektor powiedział, że zwrócono się do MNiSW o tak zwane dane rzeczywiste, które weszły do 

algorytmu. Jak wspomniał, w związku z tym, że mamy niekorzystny stosunek ilościowy 

studentów do nauczycieli akademickich, nastąpiło przesunięcie w algorytmie środków  

w kierunku kadry. Musimy brać to pod uwagę i bazować na tych danych, które otrzymamy  

z MNiSW. Chcemy być jak najbliżej danych rzeczywistych przy podziale środków na jednostki 

organizacyjne. Jak wspominał podczas spotkań przedwyborczych, jego zamierzeniem jest zejść 
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do finansowania katedry, jako jednostki, tak, aby kierownik katedry widział, jakie ma środki  

i jakie są to koszty.  

 

W jawnym głosowaniu Senat podjął Uchwałę nr 64/2024 następującej treści: 

 

Na podstawie § 18 ust. 1 pkt 15, w związku z § 84 ust. 1 Statutu Uczelni z dnia 28 czerwca 

2021 roku (tekst jednolity z dnia 20 grudnia 2023 roku), 

 

na wniosek Rektora,  

 

Senat Uniwersytetu Rolniczego im. Hugona Kołłątaja w Krakowie pozytywnie opiniuje Plan 

rzeczowo-finansowy Uczelni na rok 2024 – w brzmieniu Załącznika do niniejszej uchwały. 

 

Uprawnionych do głosowania 40 członków Senatu, w głosowaniu udział wzięło 24. 

Oddano 24 ważne głosy: 24 za. 

 

Ad 18 

Protokół z posiedzenia Senatu w dniu 22 maja 2024 roku został jednogłośnie zatwierdzony. 

 

Ad 19 

Rektor poinformował, że: 

• 21 czerwca br. odbędzie się nadanie tytułu doktora honoris causa prof. Jerzemu 

Zawistowskiemu. Przypomniał, że obowiązują trzy uroczyste posiedzenia Senatu: Inauguracja, 

Święto Uczelni, czyli Promocje doktorskie i habilitacyjne, uroczyste nadanie tytułu doktora 

honoris causa. Jest to, zatem uroczyste posiedzenie Senatu i obecność jest obowiązkowa. 

Poprosił członków Senatu o obecność podczas tej uroczystości, podobnie społeczność 

Wydziału Technologii Żywności, który dużo zawdzięcza temu profesorowi; 

• 27 – 28 czerwca br. odbędzie się jubileusz 50-lecia Oddziału i Wydziału Technologii 

Żywności. Z tej okazji Wydział organizuje dwudniową konferencję; 

• 1 września br. odbędą się wspólne Dożynki URK oraz gminy Kocmyrzów-Luborzyca. 

Będzie to już druga edycja wspólnych dożynek. Chcemy dzięki temu poszerzyć naszą ofertę  

i współpracę. Dożynki będą się odbywać na terenie naszego Rolniczego Gospodarstwa 
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Doświadczalnego w Prusach. W zeszłym roku w uroczystościach wzięło udział bardzo dużo 

osób. W tym roku zapowiada się, że będzie ich jeszcze więcej; 

• 14 września br. odbędzie piknik integracyjny pracowników i emerytów URK. Odbędzie 

się on w ramach „Zasmakuj z URK”, które trwać będą w dniach 14 – 15 września br. Piknik 

odbędzie się na terenie campusu przy ul. Balickiej, przy Dworku URK. Serdecznie wszystkich 

zaprasza do udziału w tym wydarzeniu; 

• 19 września br. odbędzie się nadanie tytułu doktora honoris causa prof. Wernerowi 

Praznikowi z Austrii. Jest to znów inicjatywa Wydziału Technologii Żywności; 

• 7 października br. odbędzie się inauguracja roku akademickiego 2024/2025; 

      przypomniał, że 12 czerwca br. odbędzie się elektroniczne głosowanie Senatu.  

 

dr inż. Maria Walczycka, prof. URK powiedziała, że kończy się kadencja obecnych członków 

Senatu w tym także jej. Podziękowała Władzom Rektorskim za współpracę w kilku kadencjach. 

Rektor powiedział, że w związku z kończącą się kadencją Senatu 2020/2024 jest to ostatnie 

stacjonarne spotkanie. Podziękował serdecznie Prorektorom. Podkreślał wielokrotnie fakt  

i nadal będzie to robił, że nie mógł wymarzyć sobie lepszego składu Prorektorów. Prorektorzy 

wykonywali ogromną pracę. Przyjemnością była praca z nimi. Byli w pełni  odpowiedzialni 

 w zarządzaniu tą Uczelnią. Biorąc pod uwagę ogrom wyzwań związanych z ewaluacją dyscyplin 

nauki, akredytacją kierunków kształcenia, niełatwych spraw kadrowych i osobowych oraz 

ogromną ofensywą związaną ze współpracą międzynarodową, praca była wielkim wyzwaniem. 

Podziękował Dziekanom Wydziałów, ciesząc się, że mógł z nimi współpracować.  Nie 

uchroniliśmy się, co prawda przed spadkiem liczby studentów, ale liczy, że nowa oferta 

dydaktyczna  zwiększy nasze notowania u potencjalnych kandydatów na studia. Cieszy się  

z inicjatyw programowych, które wprowadzili Dziekani. Cały czas Dziekani pracowali nad 

doskonaleniem tych programów tak, aby odpowiadały one rzeczywistemu zapotrzebowaniu na 

rynku pracy. Co najważniejsze umożliwiały one zdobycie kwalifikacji, które są cenione na rynku 

pracy przez potencjalnych pracodawców. Koordynatorom dyscyplin podziękował za to, że 

bardzo dobrze i efektywnie zarządzali tak małymi środkami finansowanymi na badania. Dzięki 

temu dorobek publikatorski i badawczy wzrósł. Gdybyśmy mieli przeliczyć środki i efekty to 

pewnie byli byśmy w czołówce badawczej w Polsce lub na świecie. Podziękował całej 

administracji Uczelni, która w czasach związanych z Covid-19 i wojną na Ukrainie podołała 

wyzwaniu reorganizacji i trudności oraz pracy zdalnej. Świadczy o tym choćby rozliczenie tego 
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ostatniego projektu, o którym wspomniał, a był on największym, jaki realizowaliśmy. 

Podobnych wyzwań było realizowanych mnóstwo. Przy samym Centrum Innowacji oraz Badań 

Prozdrowotnej i Bezpiecznej Żywności przetargów na jego realizację i wyposażenie było ponad 

380. Mało, kto zdaje sobie sprawę z tego ogromu wykonanej pracy. Trzeba przygotować 

wszystko od infrastruktury, wprowadzenia tam wszystkich urządzeń i maszyn i ich opis. Dział 

Aparatury i Dział Zamówień Publicznych to tylko wisienka na torcie, gdyż te jednostki, jako 

ostatnie tworzą dokumenty. Po drodze, począwszy od pracowników wydziałów, poprzez 

administrację i pracowników technicznych, masa osób była zaangażowana w działania. Zdaje 

sobie sprawę z ogromu wykonanej pracy. Dzięki temu majątek Uczelni wygląda już znacznie 

lepiej. Będziemy przeprowadzać kolejne remonty. Jak wspomniał w pierwszej kolejności będzie 

to zaplecze w Rząsce i Garlicy Murowanej, następnie stawy hodowlane, gdzie musimy najpierw 

uregulować pewne stosunki prawne i wreszcie RGD w Prusach. LZD w Krynicym-Zdroju dzięki 

obecnym remontom zagwarantuje dobre zaplecze na najbliższe lata. Musimy jednak pamiętać  

i myśleć o tym, że jeśli zostanie ograniczony wyręb drewna trzeba będzie postawić tam 

suszarnie i tartak. Umożliwi to przygotowanie półproduktów do przemysłu, a co za tym idzie 

poszerzyć także ofertę dydaktyczną i badawczą dla Wydziałów. Będą to bardzo istotne 

elementy dla przetwórstwa drewna. Dzięki temu będziemy mogli nawiązać współpracę  

z instytutami czy firmami budowalnymi i robić ciekawe projekty. Podziękował wszystkim, 

którzy uczestniczyli w spotkaniach Senatu, szczególnie studentom. Ich głos jest zawsze 

znaczący, szczególnie w sprawach dydaktycznych i służących rozwojowi Uczelni. Zawsze 

powtarza, że to nie my mamy zmieniać studentów, ale oni nas i świat, gdyż to świat będzie 

kiedyś należał do nich, a przez dłuższy czas będą go kreować sami. Podziękował studentom za 

konstruktywne uwagi i spotkania. Życzy sobie, aby w przyszłości było ich jeszcze więcej, gdyż 

podczas wymiany wspólnych poglądów można się wiele nauczyć. Każdy z Senatorów oraz 

osoby, które pomagają w jego pracach oraz kierownik Biura Rektora mgr Monika Marszalik są 

warte podziękowań, gdyż bez ich pracy nie wygenerowalibyśmy takich wyników, jakie mamy. 

Podziękował także Pełnomocnikowi-Asystentowi Rektora, Pełnomocnikowi ds. Ochrony 

Informacji Niejawnych – dr. Szymonowi Sikorskiemu, kierownik Biura Marketingu  

i Komunikacji, Rzecznikowi Prasowemu – dr inż. Izabelli Majewskiej oraz mecenas Ewie 

Weyssenhoff. Życzył wszystkim odpoczynku podczas wakacji. Poinformował, że w okresie 

wakacyjnym jest dostępny, także pomimo zaplanowanych dni urlopu. 
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Prorektor ds. Nauki prof. Agnieszka Filipiak-Florkiewicz podziękowała za 8 lat wspólnej pracy, 

jako osoby zasiadającej w Senacie, w tym cztery ostatnie lata pełnienia przez nią także funkcji 

prorektora. W szczególności podziękowała Rektorowi, Prorektorom, koordynatorom dyscyplin, 

Dziekanom oraz pozostałym członkom Senatu za współprace przez ostatnie 4 lata. Za to, że 

sprostali ogromowi presji i wyzwań, który był przed nimi. Za to, że razem świętowali różne 

sukcesy. A jeśli zdarzyło się, że nie wszystko szło po ich myśli, to wspierali się wzajemnie. 

Podziękowała wyjątkowym dla niej osobom, z którymi przez ostatnie cztery lata bardzo blisko 

współpracowała, są to: kierownik Biura Nauki – dr Barbara Kępys oraz pozostałym 

pracownikom biura: mgr inż. Annie Czech oraz mgr Katarzynie Fijałce – można się uczyć od nich 

pracowitości, sumienności, odpowiedzialności i dobrej atmosfery, dzięki nim jej praca była 

przyjemnością. Był to wymarzony zespół do współpracy i jest zaszczycona, że mogła być jego 

częścią. Podziękowała Dyrektor CAWP mgr inż. Urszuli Jabłońskiej-Korcie, kierownik Zespół 

Projektów Badawczo-Rozwojowych CAWP mgr Katarzynie Wójcik oraz całemu zespołowi 

CAWP, za to, że podarowali różne wyzwania, cierpliwość i atmosferę pracy oraz za to, że nie 

było dla nich rzeczy niemożliwych. Podziękowała Dyrektorowi Centrum Transferu Technologii 

dr. inż. Tomasz Czechowi, prof. URK, Z-ca dyrektora mgr inż. Adelina Kasprzak oraz całemu 

zespołowi CTT za ich kreatywność, pasję, zaangażowanie oraz pozytywne podejście do 

wszystkiego, dzięki którym udało się wiele rzeczy osiągnąć i uzyskać wiele środków. 

Podziękowała Dyrektorowi Biblioteki Głównej mgr. Pawłowi Jakubcowi, Kierownikowi Oddziału 

Informacji Naukowej i Dokumentacji BG mgr. inż. Jakubowi Jaźwińskiemu, mgr Katarzynie 

Jaskulska-Dwuraźna oraz wszystkim pracownikom Biblioteki, którzy przez cały czas współpracy 

tworzyli wspaniałą atmosferę,  a Biblioteka angażowała się praktycznie we wszystkie działania 

Uczelni. Dla niej jest to serce naszej Uczelni. Pomoc pracowników Biblioteki na polu 

działalności naukowej jest również nieoceniona. Dziękuje za pozytywny oddźwięk na każdą 

kierowaną przez nią prośbę. Osiągnięcie wielu rzeczy ,a już na pewno zarządzanie  

i przygotowanie ewaluacji nie było by możliwe gdyby nie Zespół Oceny Działalności Naukowej 

na czele z prof. Zygmuntem Kowalskim, prof. Markiem Ptakiem, prof. Florianem Gambusiem  

i dr Wojciechem Młockiem. Podziękowała im za wszystko, a przede wszystkim za poczucie, iż 

zawsze mogła na nich liczyć. Jak wspomniała, ewaluacja była największym wyzwaniem, gdyż 

przebiegała w innych realiach niż dotychczas. Oprócz wszystkich wymienionych osób, 

sprostanie temu wyzwaniu nie było by możliwe gdyby nie nieoceniana kierownik Biura 

Rozwoju Uczelni i Kadr Naukowych Małgorzata Garus, która jest osobą bardzo pracowitą, 
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profesjonalna i kulturalną z wielką mądrością. Podziękowała jej za współpracę. Podziękowała 

Władzom Rektorskim i koordynatorom dyscyplin za wsparcie przy etapie odwołań od decyzji  

o kategoriach dla wydziałów. Podziękowała mecenas Ewie Weyssenhoff i całemu zespołowi 

prawnemu oraz Pełnomocnikowi-Asystentowi Rektora, Pełnomocnikowi ds. Ochrony 

Informacji Niejawnych – dr. Szymonowi Sikorskiemu, za nieocenione wsparcie jakie od nich 

otrzymała. Podziękowała kierownik Biura Rektora mgr Monice Marszalik oraz mgr inż. Ewelinie 

Korbut z Biura Rektora za życzliwość, uśmiech, załatwienie różnych pilnych rzeczy. 

Podziękowała Kwestorowi mgr. Maciejowi Oleksiakowi, jego zastępcy mgr Teresie Nizińskiej 

oraz wszystkim pracownikom Kwestury za podejmowanie coraz to różniejszych wyzwań 

związanych z realizacją projektów i cierpliwość. Podziękowała kierownik Biura Spraw 

Osobowych mgr inż. Annie Gibowskiej-Sikorze i całemu zespołowi BSO, wszystkim biurom 

prorektorów, Kwestury, Pionowi Kanclerza i jego przedstawicielkom w Senacie, kierownik Biura 

Marketingu i Komunikacji, Rzecznikowi Prasowemu – dr inż. Izabelli Majewskiej oraz 

pracownikom BMiK, dyrektor Departamentu Zamówień i Kontraktowania mgr Alinie Handzlik, 

kierownik Działu Aparatury inż. Janinie Gronek. Życzyła wszystkim członkom Senatu dużo 

zdrowia sukcesów, radości, harmonii między pracą zawodową a życiem osobistym. Rektorowi  

i nowym władzom życzy samych sukcesów, dobrych decyzji, samych sprzyjających okoliczności 

i wszystkiego dobrego.  

Prorektor ds. Ogólnych prof. Andrzej Lepiarczyk powiedział, że miał przyjemność przez cztery 

kadencje być Senatorem. Podziękował Rektorowi za współpracę i wyraził nadzieję, że Rektor 

nie żałuje tego kroku, w którym zaprosił go do współpracy, jako prorektora ds. ogólnych. Robił 

wszystko, aby współpraca i wykonywana przez niego praca były jak najlepsze. Podziękował 

całemu zespołowi Prorektorów, z którymi miał przyjemność współpracować, przebywać i uczyć 

się. Z takimi osobami, z którymi rozwiązuje się problemy, a nie stwarza je szczególnie dobrze 

się pracuje i uczy. Podczas swojej funkcji miał bardzo duży kontakt z Dziekanami. Podziękował 

im za wspólną pracę nad rozwiązywaniem problemów. W szczególności podziękował osobom, 

z którymi spędzał najwięcej godzin przy pracy: kierownik Biura Spraw Osobowych mgr inż. 

Annie Gibowskiej-Sikorze, mgr Annie Czech, kierownik Biura Rozwoju Uczelni i Kadr 

Naukowych Małgorzacie Garus oraz mgr Marzenie Zawadzkiej z BRUiKN, mecenas Ewie 

Weyssenhoff – która zawsze pomagała rozwiązać pojawiające się problemy, kierownik Biura 

Rektora mgr Monice Marszalik, Kwestorowi mgr Maciejowi Oleksiakowi, Pełnomocnikowi-

Asystentowi Rektora, Pełnomocnikowi ds. Ochrony Informacji Niejawnych – dr. Szymonowi 
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Sikorskiemu, kierownik Biura Marketingu i Komunikacji, Rzecznikowi Prasowemu  

– dr inż. Izabelli Majewskiej, oraz wszystkim pozostałym osobom, których nie wymienił. 

Podziękował także Związkom Zawodowym za współpracę w rozwiązywaniu problemów. Był to 

dla niego bardzo pouczający okres i będzie miał go cały czas w pamięci. Życzył Rektorowi 

wszystkiego dobrego w nadchodzącej nowej kadencji. Aby przebiegała ona bezkonfliktowo i 

aby nadal wszyscy się uśmiechali do siebie z życzliwością. Dodał, że pozostało mu jeszcze dwa 

lata pracy na Uczelni. Jeśli komuś nadepnął na odcisk, lub zrobił coś, co mogło kogoś urazić to 

przeprasza, ale czasem ze względu na ograniczone możliwości musiał postępować tak, a nie 

inaczej.  

Rektor poinformował, że wśród członków Senatu jest jej wieloletni członek, który najdłużej 

pełni te funkcję. Kończy on obecnie także kadencję w Senacie, jest nim dr hab. inż. Andrzej 

Krasnodębski, prof. URK.  

dr hab. inż. Andrzej Krasnodębski, prof. URK, poinformował, że w sumie był członkiem 

siedmiu kadencji Senatu. Ile razy nie przechodziłby koło marmurowej tablicy wiszącej przy 

schodach w Collegium Godlewskiego, tyle razy stwierdza, że miał zaszczyt współpracować ze 

wszystkimi byłymi Rektorami. Z prof. Józefem Kubicą miął zaszczyt pracować w jednej 

katedrze, który był wówczas emerytowanym profesorem. Podczas całego członkostwa 

w Senacie pracował także w wielu komisjach, czasem nerwowych okolicznościach. Ale 

wspomina także miłe zdarzenia. Wspomniał jego pierwsze wybory na członka Senatu. 

Podziękował wszystkim senatorom, z którymi miał możliwość współpracy przez 25 lat pełnienia 

tej funkcji. Powiedział, że te 25 lat w Senacie były warte tej pracy. 

 

 

Rektor  powiedział, że, podczas gdy my będziemy przebywać na urlopach Biuro Marketingu  

i Komunikacji będzie promowało nas podczas rekrutacji. Podziękował pracownikom tego Biura 

za tę promocję, gdyż odbiór z zewnątrz tych przekazywanych informacji i ofert jest bardzo 

dobry. Wszyscy na mieście chwalą promocję URK. Zdaje sobie sprawę, że teraz jest to 

najcięższa praca, liczy, że te wysiłki będą jeszcze bardziej zdwojone. Podziękował za ten ogrom 

wysiłku. Wszyscy pracownicy powinni swą osobą świadczyć dobre imię Uczelni i przyciągać 

kandydatów do nas na studia i oferować im wykształcenie, które potem im się przyda w życiu.  

Życzył wszystkim dużo odpoczynku w wakacje i powrotu z pozytywnym nastawieniem i energią 

do tego, aby zmieniać świat na lepsze.  
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